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Authorised Person for the sales information certified that the elevation shown on this plan:
(1) is prepared on the basis of the building plans for the Development as approved by the Building Authority on 
 22 JUNE 2017; and
(2) is in general accordance with the outward appearance of the Development.

售樓說明書認可人士認證本圖紙所示的立面：
(1) 整體是依據建築物事務監督於2017年6月22日批准圖則繪製；和
(2) 大致與發展項目的外表相符。
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ELEVATION PLAN 1 IN THE DEVELOPMENT     發展項目中的立面圖 1
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Authorised Person for the sales information certified that 
the elevation shown on this plan:
(1) is prepared on the basis of the building plans for the 

Development as approved by the Building Authority 
on 22 JUNE 2017; and

(2) is in general accordance with the outward appear-
ance of the Development.

售樓說明書認可人士認證本圖紙所示的立面：
(1) 整體是依據建築物事務監督於2017年6月22日批准
圖則繪製；和

(2) 大致與發展項目的外表相符。
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ELEVATION PLAN 2 IN THE DEVELOPMENT     發展項目中的立面圖 2
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售樓說明書認可人士認證本圖紙所示的立面：
(1) 整體是依據建築物事務監督於2017年6月22日批准圖則繪製；和
(2) 大致與發展項目的外表相符。

Authorised Person for the sales information certified that the elevation shown on this plan:
(1) is prepared on the basis of the building plans for the Development as approved by the Building Authority on 
 22 JUNE 2017; and
(2) is in general accordance with the outward appearance of the Development.

ELEVATION PLAN 3 IN THE DEVELOPMENT     發展項目中的立面圖 3

3
3

A
B

C

D

E

F

G

H

G/F

TOP ROOF

HOUSES FLOOR
LEVEL VARIES



ELEVATION PLAN
立面圖19

58

20metre0 5 10

KEY PLAN

4

A
B

C

D

E

F

G

H

4

TOP ROOF

TOP ROOF

LG2/F

LG1/F

LG3/F

G/F

UPPER PART OF LG4/F

LG4/F

LG6/F

LG5/F

G/F

HOUSES FLOOR 
LEVEL VARIES

HOUSE E

 E

HOUSE H

 H

HOUSES FLOOR 
LEVEL VARIES

BOUNDARY
LINE

BOUNDARY
LINE

Repulse
Bay Road

售樓說明書認可人士認證本圖紙所示的立面：
(1) 整體是依據建築物事務監督於2017年6月22日批准圖則繪製；和
(2) 大致與發展項目的外表相符。

Authorised Person for the sales information certified that the elevation shown on this plan:
(1) is prepared on the basis of the building plans for the Development as approved by the Building Authority on 
 22 JUNE 2017; and
(2) is in general accordance with the outward appearance of the Development.

ELEVATION PLAN 4 IN THE DEVELOPMENT     發展項目中的立面圖 4
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售樓說明書認可人士認證本圖紙所示的立面：
(1) 整體是依據建築物事務監督於2017年6月22日批准圖則繪製；和
(2) 大致與發展項目的外表相符。

Authorised Person for the sales information certified that the elevation shown on this plan:
(1) is prepared on the basis of the building plans for the Development as approved by the Building Authority on 
 22 JUNE 2017; and
(2) is in general accordance with the outward appearance of the Development.

ELEVATION PLAN 5 IN THE DEVELOPMENT     發展項目中的立面圖 5


